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Stengård Skole  
Triumfvej 1, 2800 Kgs. Lyngby 
Telefon: 39 57 37 00 
E-mail: stengaard@gladsaxe. 
 

 
 
 

  
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

30.11.2023 
 
 
 
    
     
Hans Djurhuus __ 
 
Jesper Jørgensen __ Afbud 
 
Jørgen Skadhede __ 
 
Anders Poulsen __ Afbud 
 
Andrea H. Sørensen __ 
 
Kirstine Belling __ 
 
Julie Larsen  __ 
 
Christian Hirth  (S) __ Afbud 
 
Tanja Willumsen (S) __ 
 
Peter Rønning (S) __ 
 
Tobias Hobbs  __ Afbud 
 
 
Maria Frandsen __ 
 
Michael Wold  __ Afbud 
 
Susanne Pliniussen __ 
 
Claus Møller  __ 
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Skolebestyrelsesmøde mandag d. 4. december 2023 
kl. 18.00– 20.30 i personalerummet. Der serveres mad under mødet 
 

 
Nr. Afsat 

tid 
Emne Bemærkninger 

01 10 
min 

Præsentation 
af nye og nu-
værende be-
styrelsesmed-
lemmer 

Vi skal også lave aftale omkring suppleanters deltagelse på mø-
derne. 
 
Suppleanterne ønsker at deltage ved hvert møde.  
Rent formelt har suppleanter ikke stemmeret medmindre de er til 
stede på mødet ved afbud fra bestyrelsesmedlemmer 

02 20 
min 

Spisning  

04 20 
min 

Meddelelser 
a) lærere og 
pædagoger 
b) elever 
c) ledelsen  
 

A) Vi har oplevet en periode som har været lidt hård 
med sygdom mm., men vi får taget hånd om hinan-
den. Vi oplever, at vi har en god stemning. Pædago-
gerne melder om en god stemning. Der har været 
pokalfinale med pigerne fra 3. årgang. Super god 
stemning. Vi er begyndt at kigge lidt ind i 1. juni børn 
selvom det er lidt tidligt.  

 
B) Eleverne ikke repræsenteret i dag 

 
C) Det har fyldt lidt med drøftelserne om indskrivnin-

gen af tre 0. klasser. Der har været politikkere ude 
for at se skolen. Der har været et bredt politisk fler-
tal om at bevare Stengård Skole som 2-sporet skole. 
Der er blevet lyttet til skolen og skolebestyrelsens 
betragtninger på problemstillingen.  
Pt. er der er 31 ud af 45 distriktsbørn som har ønsket 
skolen. De 14 resterende har endnu ikke tilkendegi-
vet ønske. Derudover er der ca. 10 søskendebørn, 
som vi forventer får plads. Indskrivningen kører hen-
over jul. Der er 31 uden for distriktet der også har 
ønsket skolen.  
 
Dialogen omkring overflytning af gruppeordning fra 
Skovbrynet er stille og roligt påbegyndt mht. selve 
ombygningen selvom det først er i 2029/2030 vi skal 
være klar.  
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V har haft matematikstillinger slået op. Vi har fået 
ansat en dygtig lærer til 1. årgang; Helena. Helena 
starter 10.1. 
Vi har også ansat en dygtig matematiklærer til 4. år-
gang. Vi har ansat Ruben, der starter efter juleferien.  
 
I dag har vi slået en barselsstilling op til matematik 
på 6. / 7. årgang.  
 
Forvaltningen har lavet tidligere lavet kvalitetsrap-
porter, som nu er afløst af skoleudviklingssamtaler. 
Vores ligger i starten af januar. Vi har valgt at invi-
tere Hans/skolebestyrelsesformand med. Vi drøfter 
også deltagelse af lærer/pædagoger/elever i denne 
samtale.  
 
 

04 15 
min 

Nyt fra skole-
rådsmødet 

Skolebestyrelsesforpersonerne mødes sammen med BUU nogle 
gange om året. Det som fylder rigtigt meget lige nu handler om 
deltagelsesmuligheder for alle. Der var på sidste møde et oplæg 
fra Søborg Skole, hvor de præsenterede, hvordan de arbejder 
med det.  
Rådet har drøftet, at de gerne vil have møder, hvor politikkerne 
kommer med til den enkelte skolebestyrelse. Det bliver ikke imø-
dekommet men i stedet vil de være repræsenteret på skoleråds-
møder.  
 
Fremadrettet vil der være to møder om året i stedet for fire mø-
der. Næste møde er den 6/3 som vil være Hans’ sidste møde, da 
Hans stopper som formand til sommer, hvor hans søn bliver fær-
dig med folkeskolen her.  
 

05  15 
min 

Økonomi Vi har i dag fået budgettet for kommende år. VI får lidt flere 
penge, som skal bruges til bl.a. løn og tingene bliver dyrere. På 
næste møde i januar går vi mere i detaljen med tallene samt drøf-
ter prioriteringer. Vores underskud i år er lidt mindre end vi 
havde budgetteret med. Ud af et budget på 38.5 mill.Kr.  er un-
derskuddet lavt (123.000 kr. ). I regnskabet fremgår et merfor-
brug på driften på ca. 800.000 mens SFO/klub fremstår med et 
mindreforbrug på ca. 450.000. Når det endelige regnskab forelig-
ger fremlægges også forklaring på disse tal. 
 

06 15 Principdrøf-
telse om ind-
samlinger 

På baggrund af drøftelserne om Kræftens Bekæmpelses lotteri 
drøftes indsamlinger i skoleregi 
 
Perspektiver/pointer:  
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 Børnene skal vide hvad det er der samles ind til for at 
det giver mening 

 Hvilke samtaler i børnehøjde kan sættes i gang, når 
man samler ind til bestemte formål. Formidling i 
gang i børnehøjde 

 Man kan sagtens have alle de gode snakke/drøftelser 
med børnene uden der skal en indsamling til 

 Det må være forældrene selv der tager stilling til, 
hvad de vil give penge til. Det skal ikke blandes indi 
skolens virke. Dannelsesperspektivet kan vi komme 
omkring på anden vis 

 Drøftelsen i TA gik bl.a. på om vi  i stedet for flere 
indsamlinger en gang om året tager stilling til ét vel-
gørende formål; ”årets indsamling” 

 God ide at der er fokus på antallet af indsamlinger 
 Indsamlinger skal der være fokus på uselviske hand-

linger, hvor vi gør noget godt for andre, som kan no-
get i dannelsesperspektivet. Det kan gøre noget for 
den enkeltes følelse, fællesskabsfølelsen og øvrige 

 Indsamlinger hvor børn er direkte koblet til børn er 
rigtig fin 

 Vi skal tænke på at selvom vi socioøkonomisk ligger 
højt, så har vi også børn/forældre på skolen her som 
kan blive presset økonomisk over mange indsamlin-
ger 

 Det pædagogiske sigte skal være meget tydeligt 
 Det med at børnene gør noget aktivt for nogle andre. 

Det får den bonus at vores børn er fysisk aktive 
 
Beslutning:  

A) Lige nu har vi Rynkebyløbet og så kan vi drøfte om 
der skal være en enkelt mere, hvilket så skal det 
være en del af skoleårets planlægning 

 
B) Det pædagogiske fællesskabende skal være i fokus 

 
C) Claus undersøger med REMA om det kan være dem 

der sponsorerer børnenes kilometer i Rynkebyløbet 
 
 

07 30 
min 

Princip for 
lejrskole 

Endelig tilretning og godkendelse. 
Se bilag 
 
 
3. og 5. årgang er mobilfri 
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8. årgang er som udgangspunkt mobilfri men kan efter aftale med 
lærerteamet gives mobiltid i yderst begrænset omfang, hvilket 
besluttes inden lejrskolen. Det er det enkelte lærerteams beslut-
ning i dialog med eleverne 
 
Tilrettet princip eftersendes 

08 10 
min 

Evt. Mailadresser på nye bestyrelsesmedlemmer blev indhentet 
 
Det ønskes at vi ser på KPI’er hvert halve år. 

09 5 min Punkter til 
næste møde 

Økonomi herunder vikarforbrug 
Frokostordning/undersøgelse 
Elevtelefon i SFO og klub 
 
Møderække: 
Torsdag d. 18. januar 
Tirsdag d. 20. februar 
Tirsdag d. 19. marts 
Torsdag d. 25. april 
Onsdag d. 29. maj 
Torsdag d. 20. juni 
 

 
 


